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Interpellation till idrott- och fritidsnämndens ordförande Per Svanberg (M) om 
projektet Access 
Den 7 december 2023 fick Beredningen för livskvalitet information om projektet Access; ett 
projekt som går ut på att inventera stadens offentliga lokaler utifrån ett 
tillgänglighetsperspektiv baserat på plan- och bygglagen. Då drevs projektet med DHS som 
projektansvarig och utkomsten skulle vara konkreta förslag på hur tillgängligheten kunde 
förbättras.  
 
Projektet sades kunna användas för att nå några av målen i Plan för lika möjligheter, vilket 
även lyftes i utvärderingen av Plan för lika möjligheter som föredrogs på Beredningen för lika 
möjligheter den 12 december 2024.  
 
Vid nämnda dragning hade 25 lokaler inventerats. Några av resultaten då var:  

● Bara hälften av de inventerade lokalerna hade anpassade parkeringsplatser.  
● 11 anläggningar hade hiss men bara 3 med talfunktion.  
● Kontrastmarkeringar saknades på många trappor.  
● 19 platser hade kontrast mellan dörrar och karmar.  
● 3 plaster saknade ramp i entrén.  
● 8 platser hade trösklar över 25 mm.  
● 17 platser hade taktila lättlästa skyltar.  
● 16 platser saknade hörselteknisk utrustning.  

 
Efter detta har fler lokaler inventerats.  
 
Miljöpartiet anser att projekt som Access är viktiga för att utveckla en stad för alla och vi 
anser därför att det är viktigt att projektet ger konkreta effekter.  
 
Vi undrar därför:  

● Vilka resultat har projekt Access presenterat? 
● Vilka åtgärder har eller ska vidtas baserat på Access resultat?  



● Vilken tidsplan finns för eventuella åtgärder? 
 
För Miljöpartiet de Gröna,  
Sofia Kamlund  


